
Vedligehold 2022-23 

 

Gruppen består af 5 friske fyre, hvoraf vi sidste år måte sige farvel �l Ole Midtgaard 

Grundet sygdom. Så frisk blod kom �l, Bent Madsen der fyldte 80 år sidste år, med  

en fysik som en på tyve! 

Men lad mig præsentere, S�g Andersen, der kan meget, Tommy Olsen �dligere 

 halinspektør, der kan meget mere, Henrik Bille vores VVS-mand der kan alt med  

ven�ler, bøjninger og fi�ngs, så har vi Bent Madsen, der som den eneste der 

 kommer løbende �l formiddagstennis, og så mig selv Michael Fornæs. 

 

Vores start på udendørssæsonen foregår al�d med at sæte scenen, dvs. at  

klargøre anlægget med windbreakers div. hjælpemidler bænke osv. 

Og reverse når sæsonen sluter. 

Under Boyes lange sommerferie bliver anlægget varetaget af vedligeholdsudv. 

 

Så er der kommet nyt træværk på bagsiden af tribunen, hvor vi så har malet denne i  

klubbens farver!   Gavlvæggen blev også malet i samme farve og i fredags kunne vi 

så montere et FTK-logo i Ø 120 cm der er trykt på en 3 mm plade med laminering, så 

 den er vejrbestandig! 

 

Så bliver der klippet hække, og så bliver der klippet hække, Jeg siger dete to gange, 

For der er så mange!  Og klip i 22 gjorde vi ekstra meget ud af hækken mellem bane  

7 og 8, hvor vi klippede helt ind �l benet, så hvis der skulle være en bold, der fløj ind 

I hækken, ville den ikke være svær at få øje på! 

Yderligere blev der sat windbreakers op på hækken der vender mod bane 7, så høje 



 bolde glider af og lander på banen igen. 

Indendørsdelen foregår for det meste med støvsugning af baner under Boyes mange 

 Ferieophold. 

 

Slutelig skal nævnes, at hallen med alle 6 baner bliver der lavet en �lstandsrapport,  

Hvor fagkyndige personer gennemgår hallens fysiske �lstand. Der bliver udarbejdet  

en rapport, hvore�er udvalget har i opdrag, at selv udfærdige repara�oner, eller  

tage �lbud hos fagfolk, hvis opgaven kræver dete. 

Alt dete e�er nogle overslag for priser på de enkelte opgaver, er udarbejdet af  

�lsynet. 

Og der er fak�sk rig�g mange �ng der skal følges op på i en sådan renovering! 

Budget på dete er kr. 225.000, hvoraf kommunen dækker 80 % af udgi�erne. 

Til afslutning vil jeg gerne takke Boye samt mine gode venner i udvalget for et rig�gt  

Godt samarbejde!  

 

En vig�g oplysning �l alle! 

Udendørsbanerne har fået så meget vand her i foråret,  

Så de ikke kan tromles nu, og vi kan kun vente �l solen og  

varmen kan give den tørring der skal �l. 

Det er ikke vand i det øverste lag, men det nedsivende  

vand der ligger som en lomme.  

Brikordningen er sat ud af dri�, så den eneste måde at  

komme på anlægget er over hegnet! og det vil jeg kra�igt  



fraråde! 

Så status p.t. er der �dligst kan spilles ude, e�er  

Standerhejsningen. 
 

 


